





## 關於我們 About us

- ◆ 本志工團成立於1993年
  Founded in 1993
- ▼ 志工成員包括在職或退休教授的夫人,以及退休的 女教官、女研究員等

Volunteer members include wives of active or retired faculty members, retired female military instructors, researchers, etc.

- ◆ 由校長夫人林淑芳女士擔任團長

  Headed by NCCU President Dr. Ming-Cheng Kuo's wife
- **♦** 仟務 Mission
  - 提供外籍生必要的支持與協助,俾使他(她)們能夠更好地適應台灣的生活和學習環境,順利地完成學業
     Provide necessary support and assistance to foreign students so that they can better adapt to the living and learning environment in Taiwan and successfully complete their education





✓ 超過15位有經驗的師母輪流值班教學;依學生的需要和程度,提供 客製化的教學內容

More than 15 experienced tutors available to provide tutoring sessions tailored to meet the needs of students

- - ✓ 個別輔導或二至三位學生所組成的小班
    One-on-one classes, or classes made up of 2~3 students
- ♥ 輔導次數 Frequency
  - ◆ 每周一次,每次兩個小時

    Once a week for two hours
- ♥ 費用 Fee
  - **ぐ** 完全免費 Tutoring is available at no cost













## **Cultural Trips and Handicraft Workshops**

▼ 於學期中,舉辦多種的文化之旅和手工藝坊,俾幫助學生們對中國文化、歷史,以及台灣的風土人情、民俗有更清楚的認識與瞭解
Hold a variety of cultural trips and handicraft workshops during semester to help students get a better understanding of Chinese culture, history, as well as Taiwanese traditions and customs

















# 活 動(2/2)







於學期末,舉辦惜別餐會,邀請完成學業即將離校的學生們參加, 一起分享充滿美好、溫馨回憶的校園生活點滴

Hold farewell party for students in their last semester so that they can share their wonderful and warm memories of campus life at NCCU together















## 地理位置與服務時間 Location and Service Hours



- ♥ 地理位置 Location
  - ▼ 行政大樓七樓160708室

    7 th Floor of the Administration Building, Room 160708
- - ▼ 星期一至星期五 , 早上9點30分到下午4點30分

    Monday through Friday, 9:30a.m. to 4:30p.m.





## 聯絡我們 Contact Us





- ♥ 王金玉 Cynthia Wang
  - **▼ E-mail: careu@nccu.edu.tw**
  - ◆ Phone: 0936-671-501
- ♥ 陳漪釧 Emily Chen
  - Phone: 0978-937-892



## Get in touch right now!

We will do our best to help you!!